
 

 

 

           Inowrocław, 25.01.2022r.  

 

 

Pan 

Ryszard Brejza  

Prezydent Miasta  

Inowrocławia 

 

 

 

Szanowny Panie,  

 

 Na podstawie Art. 24 pkt. 5 Ustawy o samorządzie gminnym, zwracam się z prośbą                            

o udzielenie odpowiedzi na zapytanie: 

Stan faktyczny: 

W związku z otrzymaną odpowiedzią na moją interpelację dotyczącą wprowadzenia opłaty                        

dla kuracjuszy i turystów za korzystanie z tężni solankowej, dopytuję jak niżej:  

Zapytania: 

Czy w założeniach projektu „Uzdrowisko Inowrocław – rozwój potencjału 

endogenicznego regionu”  istnieje zapis, który wyklucza wprowadzenie takiej opłaty?  

Czy w założeniach projektu „Uzdrowisko Inowrocław – rozwój potencjału 

endogenicznego regionu” istnieje zapis, który określa termin po jakim można taką opłatę 

wprowadzić?  

 

 

Z poważaniem  

 Damian Polak  

 

 


